Reminder: IUSSP Plenary session and Laureate Ceremony for Ron Lesthaeghe at the 2008 PAA Annual Meeting
Wednesday 16 April, 6:30 - 9:00 pm, Bayside C, 4th Floor

Plenary Session: “Are Policies Responsive to Adolescents’ Sexual and Reproductive Transitions and Needs?”

Speakers:
· Ruth Dixon-Mueller (independent consultant): 

"How Young is "Too Young"? Comparative Perspectives on Adolescent Sexual and Reproductive Transitions" 
· Shireen Jejeebhoy (Population Council, India): 

"Individual Agency: Is the Concept Useful for the Study of Transition to Adulthood, and How does it Relate to Policy?  The Case of India"
· John Santelli (Columbia University, NY, United States)  

“Responsiveness of US Policies and Programs to Adolescents’ Sexual Health Needs: Similar or Different to other Countries?” 
IUSSP Laureate Award Ceremony for Ron Lesthaeghe will begin directly after the debate at 8:00 pm.

All IUSSP members and others attending the 2008 PAA meeting in New Orleans, 17-19 April, are warmly invited to attend the IUSSP plenary and Laureate Award Ceremony. ***********************************************************************
Rappel : Séance plénière et cérémonie de remise du prix de l’UIESP à Ron Lesthaeghe lors de la réunion annuelle 2008 de la Population Association of America (PAA)
Mercredi 16 avril, 18h30 – 21h00, Bayside C, 4e étage
Séance plénière :« Les politiques publiques s’adaptent-elles aux transitions sexuelles et reproductives des adolescents et répondent-elles à leurs besoins ? »
Intervenants :
· Ruth Dixon-Mueller (consultante indépendante) : 

« A quel âge est-on "trop jeune" ? Approche comparative des transitions sexuelles et reproductives »

· Shireen Jejeebhoy (Population Council, Inde) : 
« Le concept d’action individuelle (individual agency) est-il pertinent pour l’étude des transitions vers l’âge adulte et quel peut en être l’usage pour les politiques publiques ? Le cas de l’Inde »

· John Santelli (Columbia University, NY, United States): 

« Les politiques et les programmes répondent-ils aux besoins en matière de santé sexuelle des adolescents dans les pays développés et en développement ? » 

La cérémonie de remise du prix de l’UIESP à Ron Lesthaeghe débutera juste après le débat, à 20h.
Tous les membres de l’UIESP et, plus généralement, tous ceux qui assisteront à la réunion annuelle de la PAA à la Nouvelle Orléans, du 17 au 19 avril 2008, sont cordialement invités à participer à la séance plénière et à la cérémonie de remise du prix de l’UIESP.
